

تعميم رقم 01/2021
الموضوع: لقاح فيروس كورونا المستجد (للموردين)
Subject: COVID-19 Vaccine (for vendors)

To: All Suppliers
Greetings,

Abu Dhabi Agriculture and Food Safety Authority extends to you its warmest and most sincere wishes and greetings.

Based on the instructions issued by the concerned authorities to preserve health and public safety and in line with the efforts to prevent spreading of coronavirus "COVID-19", and to ensure business continuity to maintain services being provided by ADAFSA, and to ensure the health and safety of our employees working from the Authority workplaces, based on Circular No 04/2020 related to Guidelines for work and presence at the government buildings during COVID-19 Pandemic. We request you to kindly carry out the necessary action and inform your employees who are present or who will be present at Abu Dhabi Agriculture and Food Safety Authority workplaces to get the Covid-19 vaccine.

Best Regards,

إلى جميع الشركات:

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد،،،

تهديكم هيئة أبوظبي للزراعة والسلامة الغذائية أطيب التحيات وتتمنى لكم دوام التوفيق والنجاح.

تماشياً مع التعليمات والتوجيهات الصادرة من الجهات المختصة والتي تهدف إلى الحفاظ على الصحة والسلامة العامة و الوقاية من فيروس كورونا المستجد (كوفيد- 19) ولضمان استمرارية الأعمال والخدمات المقدمة من قبل الهيئة، و إلحاقاً للتعميم رقم 04/2020 والخاص بالقواعد الإرشادية للعمل والتواجد في مقر الجهات الحكومية خلال جائحة كورونا يرجى التكرم والتنويه على موظفيكم المتواجدين أو الذين سيتواجدون في مقر عمل هيئة أبوظبي للزراعة والسلامة الغذائية بضرورة حصولهم على لقاح كوفيد-19.

وتفضلوا بقبول فائق التحية والاحترام،،